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Deltagere: Bestyrelsen ved (fm) Johan Evensen, John Kjeldgaard, Peer Szôcs,  Mogens 
Tangaa-Andersen (ref) og suppleant Lone Erkmann   samt Kirsten Christensen (kontoret). 
John Kjeldgaard også på vegne af instit. Elverhøj og Peer Szôcs også på vegne af instit. 
Vuggestuen Søllerød. 
Afbud: Torben Lindholm 
Sted: Lynge Kro 
 
 
1. Formanden Johan Evensen bød velkommen og var ordstyrer for mødet. 
2. Formandens beretning kan læses på Fondens hjemmeside. 
3. Formandens beretning blev godkendt. 

Kirsten Christensen fik overrakt en blomsterhilsen fra bestyrelsen som tak for hendes altid 
hjælpsomme bistand gennem de snart mange år.  
Bestyrelsens alm. medlemmer fremsagde også en stor tak til vores formand for hans ikke altid 
lige nemme arbejde med de sager, Fonden hen ad vejen udsættes for. 
 

4. Regnskabet for 2012 kan læses på hjemmesiden. 
Regnskabet blev godkendt. 
 

5. Valg: Bestyrelsen blev genvalgt. Som suppleant til bestyrelsen valgtes Lone Erkmann. 
Bestyrelsen konstituerede sig selv således: (ingen ændringer her) 
Johan Evensen, formand 
Peer Szôcs, næstformand 
John Kjeldgaard 
Torben Lindholm 
Mogens Tangaa-.Andersen, sekretær  
og 
 Lone Erkmann, suppleant 
 

6. Eventuelt: 
Evt. deltagelse i Spejdernes Lejr 2017 og herunder arrangement af Træf  blev diskuteret. 
Fonden vil medvirke til en underskudsgaranti dog under forbehold af evt. fordeling. 
Nyt Logo til Fonden blev aftalt ved det forudgående bestyrelsesmøde. 
Deltagelse i Folkemødet på Bornholm blev omtalt; men afventer videre fra LGL. 

 
Mødet sluttede kl. 11.30 
 
 
 
 
 
Ref. lagt på hjemmesiden og sendt til mødets deltagere   

 
 
 


